
Reactie Internetconsultatie RVV 1990: 'Snorfiets op Rijbaan'

T.a.v. Ministerie van Infrastructuur en Milieu

Wat een goed idee om snorfietsen/scooters naar de rijbaan te verplaatsen.  Vooral in een 
fietsstad zoals Amsterdam  zijn de paden vaak vol. Aangezien die machines veel ruimte 
innemen, zal dat zeker schelen. Ook de luchtvervuiling zal wat minder geconcentreerd zijn bij 
stoplichten en zo.
Ik ben 1x door een geslipte snorfiets geraakt en gevallen, dit was op een fietspad. 
De bromfietsen zijn al verhuisd  en dat leverde hen ook nog eens meer veiligheid op. Dit zal 
ook voor de snorfietsen gelden.
De keuze om te fietsen moet aantrekkelijk blijven, vanwege de lichaamsbeweging en de 
besparing op geld en milieu. 
Ik bezit 2 fietsen en neem openbaar vervoer, ik ben 58 en hoop nog mijn hele leven te kunnen 
blijven fietsen zoals mijn moeder van 85 dat ook nog doet.

Het per gemeente en fietspad te laten verschillen of je her wel of niet mag snorren lijkt me 
verwarrend en onnodig: gewoon niet, op een uitzondering na lijkt mij duidelijker.

Ik wil graag dat snorfietsen op de rijbaan gaan rijden in plaats van op het 
fietspad

Met vriendelijke groet,
Jeannette Legger


